

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

製造業及工業服務
Manufacturing and Industrial Services

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



銅獎 Bronze Award

CATHAY PACIFIC
CATERING SERVICES

國泰航空飲食服務(香港)有限公司
Cathay Pacific Catering Services (H.K.) Ltd.

為減少在生產過程中的溫室氣體排放及產生廢物，國泰航空飲食服務(香港)有限公司致力探索新科技以提升能源效益，減少浪費食物，從而減輕對環境的影響，提高相應的經濟效益，及對社區作出貢獻。

In order to reduce emission of greenhouse gases and waste generation from the production process, Cathay Pacific Catering Services (H.K.) Ltd. is committed to exploring new technologies to enhance energy efficiency and avoid food waste, so as to minimise impacts to the environment, enhance corresponding economic benefits and contribute to the community.



將從抵港航班收集的未開封食物捐贈給食物銀行，減少浪費及幫助有需要的人。

Donating unconsumed food items collected from inbound flights to food banks to reduce wastage and help the needy.



引進煎蛋機和自動傾斜燉鍋，減少製作食品時的能源消耗。

Introducing an Omelette Machine and Automatic Tilting Braising Machine to reduce energy consumption in food production.



用水冷式冷卻機替代舊有的風冷式冷卻機，並安裝更高效能的熱泵。
Replacing the old air-cooled chillers with water-cooled models and installing heat pumps of higher efficiency.